

Holy Trinity College
Sr Juliana Relief Fund
Statutes

1. Aim: The Fund is raised by the Holy Trinity College Past Students' Association to help bring relief to needy students stranded by sudden drastic family changes. It aims to ensure an average life style for the recipients with the fund through the expression of care and concern.
2. Amount: Each successful applicant will receive a monthly sum of HK\$300-500. Senior form recipients may receive a higher amount when appropriate. The amount will be reassessed annually until graduation of the recipient on an individual basis.
3. Eligibility and application:
 - a) Applicant should be a current student in Holy Trinity College. She can apply for financial aid if misfortune has rendered the family in need of assistance. Application forms can be obtained from the school office.
 - b) Submit the completed form to the school office for approval by the school principal.
 - c) Cash support will be released monthly by the school office and the student recipient will sign to acknowledge receipt of the fund.
 - d) In the event of over subscription, the school principal will have discretion over approval.
4. Management and audit: The Past Students' Association will manage the Relief Fund which will be audited by honorary auditors. Both the Past Students' Association and the School Management Board will be given a report annually.

寶血會上智英文書院
黃碧珍修女援助金
章程

- 一. 目的：由寶血會上智英文書院校友會籌募捐款，以幫助家境突然發生事故，經濟困難的學生，能繼續日常基本生活。希望藉此鼓勵困境振作，勿放棄學業；且表達人間有情，分享感受關懷的溫暖。
- 二. 金額：每月可獲發港幣三至五百元，就讀高中課程者，援助金額將按個別情況而釐定。數額逐年評估發出，直至完成上智英文書院學業為止。
- 三. 方法：
 1. 凡本校學生，如不幸遇上特別事故，引致經濟困難，均可到校務處索取申請表格。
 2. 填寫表格後，交還校務處，由校長審核及批准。
 3. 按月由校務處發出現金，交由受助學生簽收。
 4. 如遇超額申請，則酌情處理，經校長取捨，全權決定。
- 四. 管理和核數工作：有關援助金賬項，由校友會管理，並聘請義務核數人士擔任監管，每年須向校友會及校董會報告。